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VRAAG provincieraadslid  
Beleidsdomein / 
investeringsenveloppe::  Vergunningenbeleid  

Onderwerp::  Transparantie en kwaliteit van de vergunningsbeslissingen  
Vraag 1::  Welke stappen zijn reeds gezet op het vlak van bijkomende 

transparantie en kwaliteit van de vergunningsbeslissingen?  
 

Vraag 2::  Is er reeds een omzendbrief of ontwerp omzendbrief in opmaak, 
zoals aangekondigd in het bestuursakkoord, waarin aangeven is in 
welke omstandigheden de deputatie rekening kan houden met 
beleidsmatig gewenste ontwikkelingen op gemeentelijk niveau? Zo 
niet, op welke termijn komt die er?  

 
ANTWOORD  
Vraag 1:  Welke stappen zijn reeds gezet op het vlak van bijkomende transparantie en 

kwaliteit van de vergunningsbeslissingen? 

Dit zijn enkele van de reeds genomen stappen: 

Er werd bijkomend personeel aangeworven om de door het omgevingsvergunningsdecreet 
bijkomend aan de provincie toegewezen dossiers kwalitatief te kunnen verwerken (o.a. eerste 
aanleg voor alle stedenbouwkundige handelingen voor klasse 1 bedrijven en dossiers op de 
provinciale lijst, gpbv-evaluties.) 
Dit laat een kwalitatievere behandeling van de dossiers toe. 

Verder worden de bestaande dossierbeheersystemen  verbeterd en vernieuwd, om de 
eenvormigheid te verhogen.  Deze worden vervangen door  een dossierbeheersysteem dat 
voor zowel de dienst M03 Milieu en  natuurvergunningen als voor de dienst R02 Ruimtelijke 
Vergunningen de opvolging zal vereenvoudigen.  Dit nieuwe systeem is momenteel in opstart. 
 
Vraag 2:  Is er reeds een omzendbrief of ontwerp omzendbrief in opmaak, zoals 

aangekondigd in het bestuursakkoord, waarin aangeven is in welke 
omstandigheden de deputatie rekening kan houden met beleidsmatig 
gewenste ontwikkelingen op gemeentelijk niveau? Zo niet, op welke termijn 
komt die er? 

Er is nog geen dergelijke omzendbrief, noch een ontwerp ervan.  



Momenteel loopt een inventarisatie van de bestaande instrumenten die in de gemeenten 
worden gehanteerd naast de decretaal voorziene instrumenten (rups en bpa’s, verordeningen, 
...) 

Op basis van die gegevens kan dan een analyse gemaakt worden welke vorm die omzendbrief 
best krijgt.   

Deze omzendbrief kan immers geen verordenend karakter krijgen en dat evenmin toekennen 
aan de door gemeenten genomen initiatieven die zich buiten de decretale context bevinden.   

Er dient vermeden te worden dat deze omzendbrief een verkeerde indruk wekt en aan die niet 
decretaal voorziene gemeentelijke initiatieven een hoger gewicht lijkt toe te kennen dan ze 
werkelijk hebben. 
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